
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

 

 
 
 

RESUM DE LA SESSIÓ DEL CONSELL 
DE BARRI DE CANYELLES 

 
 

Data: dimecres, 24 de maig de 2017 
Lloc:  Local AV de Canyelles 
Hora inici: 19.00 h. 
Hora de finalització: 22.00 h. 
 
 
ASSISTENTS: 
 
Assisteixen la regidora de Nou Barris, Janet Sanz, el president del Consell de barri, Manel 
Cubero, la consellera portaveu Carolina Recio, l’intendent José González Fenoll i Màrius 
Comorera, tècnic del districte,  qui pren nota de la sessió. Entre el públic són presents els 
consellers Félix Cogolludo (C’s), Francisco García Ortiz (PP) i Joaquim Sangrà (ERC). 50 veïns i 
veïnes presents, entre els quals representants de les entitats AV de Canyelles, AMPA Escola 
Tomàs Moro, Casal d’avis de Canyelles, Club de Patinatge Canyelles i Social Club Canyelles. 
 

 
ORDRE DEL DIA 
 
1.        Inici procediment elecció nova vicepresidència del Consell 

2.        Informació nova normativa de participació de l'Ajuntament de Barcelona 

3.        Temes d'interès al barri 

4.        Precs i preguntes 

 
PUNTS TRACTATS 
 

1. S’anuncia la renuncia al càrrec de la vicepresidenta del Consell de Barri, Yolanda Candel, 
i s’explica el procediment que se seguirà per escollir la persona que la rellevarà. 
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2. S’informa sobre la modificació de la normativa de participació, pendent d’aprovació pel 
plenari. 

 
 

3. Temes d’interés al barri: s’ informa sobre les següents qüestions 
 

- Proper inici de les obres de la rehabilitació de la façana a l’edifici “D”. 
-  Futura remodelació d’interiors i espai públic a la zona que va dels edificis “C” fins a 

la Via Favència sobre la qual s’està treballant amb l’AV per de la concreció del 
projecte. Quan el projecte estigui definit es farà una sessió informativa amb els 
veïns. 

- Pèrgola del Parc Serra i Martí: previsió de finalització de les obres a finals de juny. 
S’està concretant la definició del tipus de llums que s’hi instal.larà. 

- Nou carril-bus a la Via Favència:  el carril bus està generant problemes de congestió i 
de desviament de trànsit per l’interior del barri que s’han d’analitzar tot i que, 
políticament es valora la priorització del transport públic i la desincentivació del 
trànsit privat. 

- Escales mecàniques del c/Miguel Hernández: no hi ha disponibilitat pressupostària 
per aquest mandat i no està inclòs al PAD per la qual cosa se n’estudiarà la viabilitat 
a la proper legislatura. 

- Campanya de reducció de coloms: s’informa de la instal.lació en tres punts del 
districte de dispensadors de pinso esterilitzant 

- CEM Artesania: s’està a l’espera de rebre el projecte de l’IBE per tal d’informar-ne 
als veïns 

- Pistes bàsquet Escola Deià: davant la demanda reiterada del Club de Bàsquet Social 
Canyelles s’informa de la impossibilitat de segregar les pistes de l’escola i, per tant, 
de dur a terme per part del districte, el cobriment de les mateixes. En aquest sentit 
s’informa que la futura construcció del CEM ja donarà cobertura a les activitats de 
l’entitat i que la voluntat és que hi tingui un tracte preferencial. 

      -  L’inspector González Fenoll presenta la figura i objectius del policia de barri. 
 

INTERVENCIONS DEL PÚBLIC 
 
  

Demandes/queixes/aportacions concretes: 
 

 Comenta que no ha vist cartells informatius del Consell de barri 

 Pregunta com es pot fer el seguiment del temes que sorgeixen al Consell 

 Demana ascensor o escales mecàniques al c/MiguelHernández 

 Reivindica el cobriment de la Ronda degut als nivells de contaminació acústica i 
d’emissions existents 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 Pregunta per la utilitat de la pèrgola i en proposa, en el seu lloc, la ubicació de la 
biblioteca del barri. 

 Es queixa dels sorolls provinents de les activitats del Club de bàsquet 

 Es queixa de la presència de la mosca blanca 

 Esqueixa de les restes de ciment a la vorera per causa de les obres de 
rehabilitació 

 Reivindica l’abaratiment del transport públic 

 Demana unes soldadures a les baranes per evitar vandalisme dels skaters 

 Defensa la tasca social del Club de bàsquet i en dona suport 

 Demana que no s’incrementi la circulació intrabarri com efecte col.lateral de la 
congestió de la ronda 

 Es queixa de l’excés de coloms 

 Diu que les baranes estan en mal estat o hi falten dades 

 Es queixa de les obres de les companyies telefòniques (rases) 

 Es mostra contrari a la reducció d’aparcament al c/Miguel Hernández com a 
efecte del projecte de reordenació de l’espai púbic al barri 

 Demana una solució per l’activitat del club de bàsquet 

 Comenta problemes d’accesibilitat per presència d’un arbre al c/Lorena amb Pg. 
Verdun. 

 Demana solucions a les derrapades de cotxes al c/Juan Ramon Jiménez. 

 Comenta que es pensi en el Club de patinatge en el disseny del futur pavelló. 

 Es mostra contrari a l’eliminació d’aparcaments al c/Miguel Hernández 

 Reivindica un antic projecte de construcció de vivendes per joves al barri. 

 Sol.licita el nom de Ma Ángeles Ribas pel nou pavelló. 

 Denuncia la presència de gossos perillosos solts. 

 Denuncia que ciclistes netegen bicicletes a la font de xorros 

 Es queixa de les molèsties causades pels skaters 

 Comenta que durant la celebració del mercadet setmanal s’orina als accessos als 
aparcaments així com el fet de la incorrecte ubicació d’alguns paradistes. 

 Demana disculpes per les possibles molèsties causades per les activitats del club 
de bàsquet 

 Demana la cobertura de les pistes de l’escola Deià. 

 Pregunta qui va dissenyar el pla cromàtic de la rehabilitació de les façanes 

 Demana una tanca perimetral a l’espai infantil del Parc Serra i Martí per evitar 
entrada de gossos. 

 Demana la senyalització de “Canyelles” a la Plaça Karl Marx i a l’encreuament 
Ronda Guineueta Vella/Ctra. Alta de Roquetes 

 Sol.licita la instal.lació d’un vaden a l’alçada del núm. 22 del c/Antonio 
Machado. 

 
 


